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Tisztelt Főépítész Úr! 

Alulírott a Káposztásmegyeri lakótelep KÉSZ előkészítése ügyében fordulok Önhöz. 

Az elmúlt hetekben beszélgettem számos káposztásmegyeri lakóval. A teljesség igénye 
nélkül szeretném felhívni a figyelmet néhány olyan kérdésre, melyben szinte egyöntetűen 
azonos véleményt fogalmaztak meg számomra. 

Elhangzott a lakók részéről, hogy általánosságban nem preferálják a gyakorlatban 
zöldterületként vagy parkolókén funkcionáló területek beépítési lehetőségét és beépítését. 

A Homoktövis utca-Megyeri út sarkon, jelenleg színvonalasan fákkal telepített és a 
gyakorlatban zöldterületként funkcionáló terület elvi beépítési lehetőségét és beépítését 
egyöntetűen elutasítják. 

Ugyanez igaz az Óceánárok utca-Külső-Szilágyi út sarkán, a lakóteleptől délre található 
parkoló területére is. 

Többségében szintén ez hangzott el a Külső–Szilágyi út mentén található zöldterületként 
vagy parkolóként működő területek esetleges beépíthetőségéről, valamint a Park óvoda 
környezetéről is. 

A lakók örülnek az ún. Homoktövis-park „védelmének”, várják a fejlesztési tervet, hogy 
véleményezhessék. 

A velem konzultáló lakók szintén aggódnak  a Homoktövis utcai BKV végállomás és a Megyeri 
út-Külső Szilágyi út sarkán lévő, szintén zöldterületként funkcionáló területtel kapcsolatban. 

Voltak továbbá, akik szóvá tették, hogy az Íves út Aquaworld felőli oldalán található 
fejlesztési területen, valamint a Tófalva utca Íves út felé vezető gyalogos 
meghosszabbításának két oldalán a tervezett KÉSZ túlságosan intenzív beépítést tesz 
lehetővé. 

A fenti vélemények természetesen nem fedik a KÉSZ minden részletét. A lakókkal való 
kapcsolattartás keretében a döntéshozásig természetesen még számos észrevétel 
felmerülhet. 

Üdvözlettel: 

Dr. Trippon Norbert 















Tisztelt Főépítész Úr! 

A Káposztásmegyer Lakótelep KÉSZ-el kapcsolatban a Káposztásmegyer 2 Facebook 
csoportban megosztottam a korábbi fórumon elhangzottakat, mellyel kapcsolatban az alábbi 
vélemények érkeztek. Kérem vegyék figyelembe a lakossági észrevételeket, és csak és kizárólag 
a szükséges beavatkozásokat hajtsák végre, az esetleges építkezésekről kérjék ki a lakók 
véleményét a beruházások előtt. 

Tisztelettel, 
Molnár Tibor 

„ 

A tegnapi fórumon elhangzottakról pár képet készítettem. 

Van még 2 építési telek, oda lehet majd építkezni. Ha lesz metró, épül majd egy alagút a Megyeri 
út meghosszabbításaként palotára, valamint mellé egy 550 férőhelyes P+R. 

Ha ez elfogadásra kerül, utána nincs beleszólás 

Emi Nem értem miért kellene mindent teljesen beèpiteni! A jelzett területekre én nem szeretnék épületeket, pont 
az a jó, hogy szellös. 

13

· Válasz · 3 hete · Szerkesztve

Gábor Tibor, köszönöm hogy megosztottad! 

2

· Válasz · 3 hete

Molnár Tibor  pártatlan beszámolót próbáltam :D

4

· Válasz · 3 hete

Judit  Lehet, hogy csak én vagyok nagyon elfogult, de ezek közül mindre nemmel szavaznék. A gond az, hogy 
munka mellett esélyem nincs ilyen fórumokon részt venni. Milyen egyéb formában lehet tiltakozni? Elsősorban a 
metro és a parkoló ellen, de a többit sem tartom jó ötletnek. (A miérteket szerintem ezerszer kiveséztük már). 
Köszönöm, hogy megosztotta velünk az információt! 

16

· Válasz · 3 hete

László  Ha odamegy a metró, biztos nem fogtok tiltakozni a parkoló ellen, mert ami van az hip-hop elfog tűnni! 
Kezelés 
Tetszik 
· Válasz · 3 hete

Molnár Tibor  Ezt mondtam is tegnap, hogy az 550 hely az semmit nem ér, ha 1.000 lenne az sem lenne elég 
szerintem 

6

· Válasz · 3 hete



Ildikó  László  Nagyon remélem, hogy nem jön ide a metró. 

8

Kezelés 
Tetszik 
· Válasz · 3 hete

Ildikó  Molnár Tibor Köszönjük a tájékozatót. 
· Válasz · 3 hete

László  Az alagút kifejezetten jó ötlet, no nem a kápiaknak, mert sok budapesti fog ott átmenni, mivel a 4 darab 
átjáró (Óceánárok, Fóti úút, Felüljáró és Szerencs utca) egyszerűen nem bírja el a forgalmat, reggel, délután 
halál. 

2

· Válasz · 3 hete

Judit  Hát nagyon remélem, hogy nem jön a metró. Bízom benne, hogy belátják végre, hogy nem kellene 
Káposztást is úgy tönkre tenni, mint pl az Örs környékét... 

5

· Válasz · 3 hete

Gábor  Molnár Tibor Én is ezt számolom. Összesen kb 700 férőhelyes parkoló, plusz 4-500 gépjármű a kis 
utcákban, akik a parkolókban már nem férnek el. Reggel jönnek, este mennek. Vonja le mindenki maga a 
következtetést. Ahogy régebben említettem, ezek után jön a fizetős parkolási rendszer bevezetése. 

2

· Válasz · 3 hete
Molnár Tibor  ha valakit érdekel mi lesz káp1-en, feltöltöm azt is csak jelezzék 

4

· Válasz · 3 hete

Emi Schmidt Megköszönöm ha feltólti. 
· Válasz · 3 hete

Molnár Tibor . Feltöltöttem azokat is 
· Válasz · 3 hete

Emi Schmidt Molnár Tibor köszönjük. 
· Válasz · 3 hete

Katalin  Köszönöm az információt! Ha ezt mind beépítik, nem marad zöld felület a lakótelepen. 

8

· Válasz · 3 hete

 Laura  A metronak szerintem sokan örülnének, viszont a többi rész pont azért jó, mert zöldterület. 

Ezért is jobb egy picivel káp2, mint egy mert szellossebben vannak a lakóházak :( 

4

· Válasz · 3 hete

11 válasz elrejtése



 
 

Ildikó  Mondjuk én a metrónak nagyon nem örülnék. A többivel egyetértek :) 
 
8 
 
 · Válasz · 3 hete · Szerkesztve 
 

Molnár Tibor  Ildikó n ezt ne hangoztassa :) rákérdeztem, hogy felkészültek-e a tanulmány készítésekor a 
jelentősen megnövő forgalomra, arra, hogy nem véletlenül drágább egy ugyanakkora lakás itt, mint Újpest-
Központban (ahol most a metró végállomása van) stb. 
Felháborodva kérdezték, hogy mi az hogy én nem akarok metrót... 
 
6 
 
 · Válasz · 3 hete 
 
Ildikó  Molnár Tibor Az igen! És kik háborodtak fel, tán csak nem az önkormányzati emberek? 
 
1 
 
 · Válasz · 3 hete 
 
Molnár Tibor . A főépítész volt 
 
1 
 
 · Válasz · 3 hete 
 

Ildikó  Molnár Tibor Szinte sejtettem, hogy ebből a körből került ki :( 
 
2 
 
 · Válasz · 3 hete 
 

Ildikó  Molnár Tibor Tényleg nagyon köszönjük a tájékoztatást :) Amúgy meg tényleg jó lenne tudni, milyen 
lehetőségeink vannak a tiltakozásra. Norbert Trippon ? 
 
2 
 
 · Válasz · 3 hete 
 
 Orsolya Molnár Tibor Ő gondolom nem itt lakik.... 
 
1 
 
 · Válasz · 3 hete 
 
Ildikó  Amúgy meg nem is értem, ha ez egy lakossági fórum volt, akkor miért is háborodnak fel egy 
véleményen? Hát én nem fogok megijedni tőlük, akkor is elmondom, hogy nekem nem hiányzik ide a metró, 

sőt..... :D 
 
6 
 
 · Válasz · 3 hete 
 
Zátonyi  Ildikó n nekem se..pedig bkv val járok..nincs kocsim... 
 
2 
 
 · Válasz · 3 hete 
 

Péter  Ildikó n hol volt Ön az elmúlt 8 évben? aki nem ért velük egyet az sorosbérenc libsi :D ilyen időket 
élünk. 



Kezelés 
Tetszik 
 · Válasz · 3 hete 
 

Ildikó  Péter i Én hol voltam? Itt éltem Káp.2-n :D Ja, ha így van akkor én is soros bérenc vagyok � De inkább 

ez, mint..... Na, mindjárt a fejemet veszik :D 
 · Válasz · 3 hete 
 
Ilonas Ez nem a közösségünk érdekét szolgálja. 
 
6 
 
 · Válasz · 3 hete 
 

Patricia  Egyetérek � tiszta panel dzsungel lesz Káp.megyerből lassan � 
 
1 
  
 · Válasz · 3 hete 
 
Ágota  ...hát... akkor.... KINEK AZ ÉRDEKÉT, Ilona ?! 
 · Válasz · 3 hete 
 Györgyi Oké, lesz már sok-sok szebbnél szebb lakóépület, sok-sok családdal. És az "ellátással" lesz-e valami? 
Lesz-e a közelben valamilyen bevásárlási lehetőség (Dunakeszi Auchan már így is túlterhelve), ahova az is el tud 
jutni, akinek nincs gépkocsija?  
És lesz- e háziorvosi ellátasuk az új lakóknak? 
 
4 
 
 · Válasz · 3 hete 
 
 Orsolya A Homoktövis suli gyalázatos állapotáról nem is beszélve....Posta is jól jönne.... 
 
4 
 
 · Válasz · 3 hete 
 
Kata  Orsolya pontosan! A posta hiánya így is égető probléma. 
 
3 
 
 · Válasz · 3 hete 
 
Abigél   Orsolya ne bántsd az iskolát, mert Téged is kikezdenek mint azt a hölgyet aki az ablakos posztot 
feltette, hogy csak rémhíreket keltesz. Különben felújították az udvaron a homokozót, hiszen az a legfontosabb. 
(remélem érződik egy kis irónia). 
 
4 
 
 · Válasz · 3 hete 
 
 Orsolya Abigél  Ami nekem ott tetszik..az a napvitorla...A Csokonaiban pl.nincs ilyen ..mondjuk fű is egyre 
kevesebb van. 
 · Válasz · 3 hete 
 
 Szabolcs Háziorvosi ellátás? Ugyan minek? Azért akartak templomot építeni, hogy járjál imádkozni és az majd 
megvéd minden betegségtől! Sőt, ha adakozol az egyháznak akkor jár majd extra élet is! 

Orvoslás... Tiszta humbuk... :D 
 
3 
 
 · Válasz · 3 hete 
 
 Orsolya Nahát..az erdő marad? (....irónia) 



 
3 
 
 · Válasz · 3 hete 
 

Emi A "kiserdő" szerintem nem sokáig � 
 · Válasz · 3 hete 
Csilla  Nem szeretnék metrót ! Nem akarom napi 24 órában látni az irdatlan mennyiségű olajos síneket és 
hallgatni a metró sivítását . A zöld területet szívesebben nézem a túloldalon. Ne mondja már senki, hogy azt 
szeretné, hogy a háza ajtaja előtt akar felszál…Tovább 
 
18 
 
 · Válasz · 3 hete 
 
 Marika  Kéregvasút lenne,aluljáró nem! 
 
1 
 
 · Válasz · 3 hete 
 
Csilla e Hurrá ! Akkor megnyugodtam, hogy minden sokkal csendesebb és tisztább lesz ! Már éppen csak az 

aluljárón idegeskedtem . � 
 
2 
 
 · Válasz · 3 hete 
 
Áron  Szerintem a metró a városi közlekedés része, én támogatom. a lakás értéke is nő ha metró megálló 
közelében van. Vagyis nekem oké. 
 
9 
 
 · Válasz · 3 hete · Szerkesztve 

 
31 válasz elrejtése 
 
 
Csilla  Csak az akarja már a metrót, aki nem a Külső Szilágyin lakik. Gondolom akkor is ez lenne a véleménye, 
ha az ő ablaka alatt mennének 4 sávos autó úton az autók, párhuzamosan a zajos felszíni metróval. Nem vagyok 
ingatlan nepper, nem szándékozom elköltözni, így nem is érdekel, hogy emiatt fel vagy lemegy a lakás ára. A 
sok mocsok viszont jön vele. 
 
5 
 
 · Válasz · 3 hete 
 
Miklósné Több, mint 20 éve ígérik. Igen is kell!!! 
 
4 
 
 · Válasz · 3 hete 
 
Péter i Csilla e ezt mondták a 4esre is és semmi. amúgy meg most is megy el villamos a külső szilágyin, nem 
lesz annál hangosabb. a csövesáradat illetve mocsok meg csak üres rémisztgetések, semmi alapjuk nincs. 
 
3 
 
 · Válasz · 3 hete 
 
 Orsolya A lakás értéke pont nem nő a mocsok ,zaj és várható forgalom miatt,amivel a metró járna 
 
5 
 



 · Válasz · 3 hete 
 
Csilla e Péter i Valóban rémisztgetés ! Végül is a KÖKI-n , a Déli pu.-nál vagy az Örsön csak hologramok 
fekszenek mindenhol és végzik a dolgukat. Bűz és mocsok mindenhol. Néha lépni sem lehet tőlük. Este pedig 
meggondolandó, hogy arra menjen-e az ember. 
 
6 
 
 · Válasz · 3 hete 
 
Orsolya Csilla e 900 métert gyalogolok a villamoshoz..dr a hátam közepére se kell a metró..Inkább 
gyalogolok..... 
 
2 
 
 · Válasz · 3 hete 
 
Péteri Csilla e de azt nem a metró miatt van. azok lapból frekventált, zűrös környékek. 
 
1 
 
 · Válasz · 3 hete 
 
 Orsolya Csilla e Bizony...80 ban költöztünk Kispestre...élhető volt a Köki környéke...aztán kivitték a metrót,és 
megjelentek a csövesek..alkoholisták... 
 
4 
 
 · Válasz · 3 hete 
 

Péter  Orsolya inkább a kapitalizmus jött :D és előtte az utcákról eltüntetett, el nem tűrt emberek előjöttek 
:D amúgy van ott vonat is, szóval... 
 
2 
 
 · Válasz · 3 hete 
 
 Orsolya Péter  nem volt mindig proli környék a Köki se... 
 
2 
 
 · Válasz · 3 hete 
 

Péter   Orsolya hát akkoriban azért.. :D de elég megnézni pl. a 4es vonalát,ott semmi probléma ezzel. na meg 

ugye most már úgyis majd tiltott lesz közterületen életvitelszerűen élni, szóval.. :D ettől függetlenül elfogadom a 
véleményed, jogod van hozzá. úgyh szerintem egy helyi népszavazásnak kéne döntenie róla 
 
2 
 
 · Válasz · 3 hete 
 

Ildikó  Miklósné Hát én itt élek 27 éve, de nekem nem ígérték :D 
 
3 
 
 · Válasz · 3 hete 
 
Ildikó  Péter  Kedves Péter! Megkérdezhetem hol lakik ? Na nem pontos címre lennék kíváncsi, csak utca névre. 
 
1 
 
 · Válasz · 3 hete 
 
 Orsolya Ildikó ő is csak egy bértollnok 
 



2 
 
 · Válasz · 3 hete 
 
Ildikó n   Orsolya Ezért kérdeztem, és tudtam, hogy nem fog válaszolni. 
 
2 
 
 · Válasz · 3 hete 
 
Judit  Sajnos nagyon is van alapja. Csak meg kell nézni a többi metró végállomást. Melyik maradt csendes, 
rendezett és zöld? Sajnos vonzza azokat az embereket, akik miatt sokan inkább külvárosi részre költöztek, 
esetleg picit rosszabb infrastruktúra árán is. …Tovább 
 
5 
 
 · Válasz · 3 hete 
 

 Erika  Az ingatlanok értéke csökkenni fog, nem nőni � 
 
3 
 
 · Válasz · 3 hete 
 
Györgyi  MÁV megallo esszerubb lenne, nem? 
 
3 
 
 · Válasz · 3 hete 
 
Bernadett Az is noveli majd a lakasod erteket, ha a hajlektalanok, bunozok ellepik a lakotelepet? Most is 
vannak hajlektalanok, reggel a keritessel korbevett jatszoteren levo padon aludt. Nem hiszem el, hogy azt a 15 
percet amit be kell buszozni, villamosozni a metroig azt nem lehet kibirni! 
 
6 
  
 · Válasz · 3 hete 
 
Orsolya Drága  Miklósné..mi volt humoros abban hogy szart se fognak érni a lakásaink? Bizonyára ön nem itt 
lakik.. és azért humoros... 
 · Válasz · 3 hete 
 
Bernadett  Péter  amióta megindult a 4-es metró, azzal jártam naponta a munkahelyemre, Újbudára. Tele van 
hajléktalannal, főleg télen, ott alszanak, végzik el a dolgukat (mindent) az aluljáróban! 
 
2 
 
 · Válasz · 3 hete 
 
 Miklósné Még nem volt Káp.2., már akkor mondták, hogy idáig kijön a metró. Egy ismerősöm vett akkoriban 
egy sorházat, de nem bírta kivárni, inkább elköltözött. 
Kezelés 
Tetszik 
 · Válasz · 3 hete 
 

Ildikó   Miklósné Egy egész sorházat megvett? :D 
 
3 
  
 · Válasz · 3 hete 
 
Miklósné Nem baszd meg, sorházi lakást! Értelem. 
 · Válasz · 3 hete 
 
Ildikó  Miklósné Hááát a stílusod, na.............. 



 
1 
 
 · Válasz · 3 hete 
 
 Orsolya A stílus maga az ember..Mellesleg te írtad hogy vett egy sorházat BUNKÓKÁM 
 
3 
 
 · Válasz · 3 hete 
 
Szabolcs Azért kell a metró mert megígérték!!! Hááát nem értitek?  
Végülis meg volt ígérve az is, hogy söralátéten el fog férni az adóbevallásunk... Igaz azt nem mondták 
mennyin...…Tovább 
 
1 
 
 · Válasz · 3 hete 
 
Orsolya Ildikó n és röhög rajta...Komolyan..tuti elmeroggyant ez is... 
 
1 
 
 · Válasz · 3 hete 
 
Ildikó  Orsolya Szerintem is. Már korábban megfigyeltem ezt a röhögést nála. 
 
1 
 
 · Válasz · 3 hete 
 
Orsolya  Szabolcs jajj már..hangszigetelt lenne ..a csak még kell nézni a Pillangó utcánál..vagy Kispest Határ út-
Köki közt. Igazán olyan csendes és szép..illik a környezetbe... 
Kezelés 
Tetszik 
 · Válasz · 3 hete 
 
Ildikó  És még ő beszél értelemről......... 
 
1 
 
Kiss Mar reges reg lehetne metro !De villamos lett helyette ,???Ha jol emlekszem orbanek fujtak le !!!!! 
 
2 
 
 · Válasz · 3 hete 
 
Csilla Igen, és a villamos a zaj miatt többször be lett jelentve már. Csak pont lesz..nak bennünket. A metró még 
zajosabb és ráadásul a túloldalt teljesen beteríti majd. A királyi kényelem árt az egészségnek. Szerintem 
mindenki el tud jutni a villamos végállo…Tovább 
 
8 
 
 · Válasz · 3 hete 

 
 
Péter  Megint fákat vágnak ki, megint a megkérdezésünk nélkül. nemsoká átadás xDD 
Kezelés 

 
 
 
 
4 
 
Tetszik 



 · Válasz · 3 hete 
 
Emi Schmidt 
 · Válasz · 3 hete 
 
Emi Schmidt 
 · Válasz · 3 hete 
 
Erno a poszt írójának a Fotoshop megalkotójának csak annyi az alkotasától, Gyenge darab, de hajrá lilák! 
 
5 
 
 · Válasz · 3 hete · Szerkesztve 
 

Emi  Erno mint ahogy ön is � 
 · Válasz · 3 hete 
 

 Marianna  Tök felesleges még jobban gerjeszteni a hangulatot ilyen photoshopos képpel :( 
 
2 
  
 · Válasz · 3 hete 
 
 Máté https://thumbs.dreamstime.com/.../pine-forest-pach... 
Kezelés 

 
 

THUMBS.  
 
Abigél Sok mindent nem értek, de azt különösen nem, hogy az utóbbi bár hónapokban sorra 
posztolgattak,osztottak meg itt az önkormányzat Fideszes képviselői, bértollnokot, bértrollok, bejegyzéseket 
piacról, muskátliról, stb stb. Vajon ezt a fórumot miért nem sikerült egyiknek sem megosztani? Miért kell az 
embereket ennyire hülyének nézni? Miért kellett ezt már megint elhallgatni? 
 
3 
 
 · Válasz · 3 hete 
 
Áron  A metró a nagyvárosi lét része, sajnálom hogy eddig nem valósult meg. És persze vannak negatív 
hozadékai, de a pozitívumok nekem a megvalósulás felé billentik a mérleget. 
 
11 
 
 · Válasz · 3 hete 
 
Péter  egyetértek 
 · Válasz · 3 hete 
 
Abigél  Végre egy kerékpármániás, aki a legendás emelkedőről nevezte el kamuprofilját . feltekertél már rajta? 
 
2 
 
 · Válasz · 3 hete 
 
Bernadett  Legyszi csak 1! Pozitivumot mondjal 
 
1 
 
 · Válasz · 3 hete 
 
Agnes  A tömegközlekedési eszközök között a leggyorsabb, a legpontosabb, lényegesen több embert képes 
mozgatni mint más, környezetbarátabb a közúti körkedésnél, az új verziók komfortosak klimatizáltak stb, 
stb.!Ettől függetlenül nem biztos hogy kell. 
 · Válasz · 3 hete · Szerkesztve 
 



Abigél  Áron kamuprofil helyett egy újabb kamuprofil válaszolt :-) és még ismerősei is egymásnak a 2 

kamuprofil :-) 
Kezelés 
Tetszik 
 · Válasz · 3 hete 
 

Agnes Abigél  a témával kapcsolatos érvelés, ésszerű, érzelmi. Próbálja ki egyszer � 
 
1 
 
 · Válasz · 3 hete 
 
Molnár Tibor . Agnes  kedves Ágnes! 
Tegnap Önt is eltávolitották a Káposztásmegyer 1 csoportból mint engem? Csak mert az volt a gondjuk, hogy 
Önnel vitatkoztam azon, hogy én mint létező személy ott voltam a fórumon 
Kezelés 
Tetszik 
  
 
Dávid Ezt a templom dolgot nem sikerült elengedni ezek szerint 
 
1 
 
 · Válasz · 3 hete 
 
 Antal Molnár Tibor küldtem üzenetet. 
 
1 
 
 · Válasz · 3 hete 
 
Csilla  Köszönjük az infót! 
 
1 
 
 · Válasz · 3 hete 
 
Éva  Amit nem említett a Tibor,hogy várják a lakosság véleményét 30 napig hozzá lehet szólni a tervezethez! 

Sőt a főépítész személyesen is vårja a lakosságot!� 
 
5 
 
 · Válasz · 3 hete 
 
Eszter  Hol lehet hozzászólni úgy, hogy az nem munkaidőben történik? Mi itt káp 2-n ellenezzük a metrót, 
BKV-val járunk, épp elég ez a tömeg itt már így is. A dunakesziről/re menő autóforgalom, az új lakóparkok... 
nincs hely bölcsiben, oviban, jó posta, kevés a háziorvos. Nekünk épp elég a vonat zaja és az autóké! Itt lakunk a 
lakótelep szélén! 
 
3 
 
 · Válasz · 3 hete 
 
Molnár Tibor  Idézem a szöveget a honlapról: 
Kérem, hogy amennyiben Ön/Önök is fontosnak tartják, a közösség igényeit, akkor ismerjék meg az elkészült, 
véleményeztetésre bocsájtott anyagokban foglaltakat, és legkésőbb 2018. augusztus 30-ig küldjék meg azzal 
kapcsolatos közösségi javaslataikat, észrevételeiket az alábbi címek bármelyikére:  
E-mail: foepitesz.iroda@ujpest.hu  
postacím: 1041 Budapest István út 15. Főépítészi Iroda 
 
1 
 
Kezelés 
Tetszik 



 · Válasz · 3 hete 
 
Eszter  Molnár Tibor köszönöm! Vajon egy nyilatkozatot többen is aláírhatunk? Itt a tömbünkben ebben 
segédkeznék! Ha ezeket elfogadják, kijjebb kell költözni, mert mi a zöld miatt jöttünk káp 2-re! 
 
5 
 
 · Válasz · 3 hete 
 
Molnár Tibor  Biztos, hogy aláírhatják. Azt hogy mennyire veszik figyelembe már csak megtippelni lehet 
 · Válasz · 3 hete 
 

Éva  Sajnos van egy olyan érzésem,hogy eldőlt � 
 
1 
 
 · Válasz · 3 hete 
 
Schuppné Pokornyi Erika Eszter Nyuzo szólj, ha van mit aláírni, mi is aláírnánk páran 
Kezelés 
Tetszik 
 Zoltán Ezek frankon nem normálisak!!! A polginak is csak gratulálni tudok! Nulla levegő lesz a lakótelepeken, 
azaz nem lesz ilyen szellős mint jelenleg még. Ezekkel megint parkolókat vesznek el az itt élőktől. Van hogy 
délután 16 órakor már szinte harcolni kell a helyért.... ha ezek mind megvalósulnak, akkor ez a lakótelep egy 
borzasztó szar hely lesz! 
 
9 
  
 · Válasz · 3 hete 
 
 Erika  És azt lehet tudni, hogy mikor és ki fogja eldönteni, hogy lesz-e metró? 
 
1 
 
 · Válasz · 3 hete 
 
 Zoltán Nem tudom miért szeretek emberek a metrót!? Napi szinten járok a városba dolgozni, és nekem 
baromira nem hiányzik a metró, azzal a minimum 40 fokos kocsijával, amiben szauna van, büdös, és baromi 

sokszor szar is. Normálisan nem lehet rajta beszélgetni, mert olyan hangos mint egy esztergamühely � 
 
7 
 
 · Válasz · 3 hete 
 
Erno Esetleg más közlekedési megoldás hátrányairól hasonló jelzős szerkezetekben? Ez nem szeretet kérdése 
hanem hatékonyság, gyorsaság stb. Ha nem szereti miért jár vele? Miért nem választ más “szeretem” megoldást? 
 
1 
 
 · Válasz · 3 hete 
 
Zoltán  Erno a metrót mindig is utaltam, amennyire lehet kerülöm! Jelenleg sokkal jobban örülök hogy 
buszokkal jutok be dolgozni, és nem a metrón szaunaznom.... egyáltalán nem lenne hatékony a metró, mert kb 10 
perc lenne a metró Újpest központig, és jelenleg 15 perc alatt vagyok bent. Na most, nekem az az 5 perc plusz 
idő, nem hatékonyság már bocsánat. Az hatékony volt amit megszüntettek: piros 122, alig állt meg pár helyen, 
helyette inkább kaptuk a 30-ast, ami minden bokornál megáll. Na ezt kellene felülbírálni, és nem a szennyet és 
mocskot hozni kifelé! 
 
6 
 
 · Válasz · 3 hete · Szerkesztve 
Erika  Nyugtassanak meg, rosszul látok. Nem megint a zöld terület csökkentésével akarnak fejleszteni. Persze jó 
a metró, de ahhoz több autó is tartozik. Több ember, több autó, kevesebb zöld, kevesebb oxigén. Ha már 
magunkra nem gondolunk, legalább a gyerekeinkre gondoljunk. 
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· Válasz · 3 hete

Renáta Köszönöm én egyikből sem kérek!!!!!! � �Káposztásnak megvan a saját maga varázsa itt a város 
szélén a zöldben!!!!! 
Ne tegyük már ezt is tönkre!!!!!!!!!! 

6

· Válasz · 3 hete

 Erika  Arra gondoltatok, hogy maga az építkezés mivel jár? Már most is sokkal több a betörés a új, épülő házak 

környékén � 

2

· Válasz · 3 hete

Abigél 

1

· Válasz · 3 hete

József  minden fenn van az Újpest.hu-n. 
ott találtam egy azt hiszem márciusi anyagban. 
az a terület amit itt pirossal ön bejelölt az jelenleg is a szabályozási terv szerint beépítésre szánt terület csak ha 
jól látom L7 övezetben tehát ugyanolyan tízemeletes házakat lehetne oda építeni. Az új szabályozás ennek a 
csökkentését javasalja. tehát szerintem ha jól értem akkor ez a terv a korábbi építési lehetőségeket pont 
csökkenti! 
Kezelés 

Tetszik 
· Válasz · 3 hete

12 válasz elrejtése



 Orsolya Messze van ez onnan ahol én lakom,de ez a rész úgy jó ahogy van...esetleg padot letenni vagy 
kutyafuttatót csinálni lenne jó ide,sokan sétáltatják itt a kutyáikat 

4

· Válasz · 3 hete

Molnár Tibor  Ahogy a sértődött posztjához, úgy ide is beírom: 
Ez. Én is azt írtam, hogy építési telek 
Se többet se kevesebbet 
Látom még mindig nem értik a káposztásmegyeriek problémáját 
Talán nem ilyen szerencsétlen időpontban tartott, alig meghirdetett fórumokat kellene tartani 
Ozsváth Kálmán tud képet posztolni az időjárásról. Pataki Gábor posztol a homoktövis suliról vagy a 
napernyőről. Wintermantel Zsolt posztol a csapatról, homokozóról. Gulyás Marcella és Máté Gábor kirak 
mindent, hogy milyen jó 
A lakossági fórumról posztoltam én. Senki más 
És az egyik csoportból ki is raktak 
Érzi a kontrasztot? 
A lakók reakcióiból nem úgy tűnik, hogy mindenkinek az ujpest.hu lenne a kezdőlapja (ami jogos) ha mindent 

lehet posztolni a fidesz részéről, akkor férjen már bele ez is ;)

3

· Válasz · 3 hete

Ildikó Akkor én szintén ideírom amit amott is leírtam: Megnéztem a főépítészi tervezetet, ami szerint az a "pipa" 
a jobb felső sarokban azt jelenti, idézem: "- A javaslat a beépíthetőséget 
lehetővé teszi" Tehát akkor miről beszélünk? Ha lehetővé teszi, akkor ezek meg is teszik! Ja, és Káp.2-t érintő 

összes megjelölt területnél ez a pipa szerepel �

1

· Válasz · 3 hete

József  Ildikó  ahogyan eddig is :-O

· Válasz · 3 hete

Ildikó  József  Mit eddig? Ott nem reagált rá! Miért érzem azt, hogy maga ezekben a beépítési tervekben, illetve 
beépítésekben érdekelt? Hiszen olyan bőszen védelmezi! 

2

· Válasz · 3 hete

József  Ildikó  Ildikó, nagyot téved. 
· Válasz · 3 hete

Antal  Ildikó  és József  
Csak a pontosság kedvéért: 
Az 5. és 15. pontnál piros X van, „– A javaslat a beépíthetőséget nem lehetővé teszi" (sic!) 
· Válasz · 3 hete

Ildikó  Antal Csak a pontosság kedvéért: Káposztásmegyer II.-ről beszélünk! De tényleg csak a pontosság 
kedvéért kedves uram! Javaslom az értő olvasást! 

1

· Válasz · 3 hete



 Antal Ildikó n Megkövetem kedves Ildikó, az 5. valóban Káposztás 1. Remélem meg tud bocsátani, hogy 
feltételeztem, egész Káposztásról beszélünk. 
De a 15. pont vonatkozásában elbizonytalanodtam... 
Az sem Káposztásmegyer 2? 
· Válasz · 3 hete

Ildikó  Antal Káposztás 2-n 3 terület érintett. 
· Válasz · 3 hete

 Antal Ildikó Négy. ;)

· Válasz · 3 hete

József  Micsoda megaslatok 

1

· Válasz · 3 hete

 Erika  http://365.reblog.hu/egy-fa-annyival-huti-a-kornyezetet... �

Kezelés 
365.REBLOG.HU 

Egy fa annyival hűti a környezetét, mint két klímaberendezé - 365… 

2

Tetszik 
· Válasz · 3 hete

Károly  Molnár Tibor Köszönjük a tájékoztatót 
Kezelés 

A Polgármester Úr 2018. március 2-i bejegyzése a metróval kapcsolatban: 
https://www.facebook.com/wintermantel.zsolt/posts/1881695001864774?__xts__%5B0%5D
=68.ARDN7Vdq9Q92Te-ZPQYG4fSovVmCwenGpDD306Ykt5bhlxBWtRH60z3ZH-
eQCDLivuUQct76tc5IBrppNQgBQdhtUxdetIN-
uG4wTdlMUxgznNZP2QL8_6kLUfWrrUN8XYnBTno&__tn__=-R 



ÉSZREVÉTELEK ÉS JAVASLATOK 

A KÁPOSZTÁSMEGYERI  LAKÓTELEP 

VÁROSSZERKEZETI EGYSÉG 

KÉSZ ÉS SZABÁLYOZÁSI TERVÉHEZ 

Észrevételeimet, javaslataimat főleg – de nem kizárólag – választó 

területemhez kötődve teszem meg, helyenként a körzetemben élő 

választópolgárok észrevételeit felhasználva: 

34. oldal:

Az óceánárok utca – Külső Szilágyi út kereszteződésében, az „ALDI parkolóban 

nem javasolt további szolgáltatások telepítése oly módon, hogy a parkoló 

rovására szolgáltató épületeket építsenek! 

35. oldal utolsó bekezdése:

A közelben több benzinkút is található, amelyek forgalma nem olyan magas, 

hogy szükségessé tenné még egy benzinkút létesítését! 

37. oldal, 38. oldal 3.bekzdése és 42. oldal:

Bőröndös utca – Járműtelep utca – Külső Szilágyi út által határolt területen 

közparkként szabályozott közterületi zöldfelületnek nevezik a gyepesített, 

sétányokkal átszőtt zöldterületet. Többször jeleztem a lakosság igényét arra, 

hogy  

 fásítani kellene a területen;

 a cirkuszok megjelenését nem erre a területre kellene engedélyezni;

 padokat kellene elhelyezni a sétányok mentén, hogy az idősebb lakók

leülhessenek séta vagy bevásárlás közben;

 a kijárt, természetes „ösvények” kikövezését kérik!

A lakosság kéri a zöldterület átminősítését egyértelműen parkká; a 

Bőröndös utca hajlásában (a református templom melletti kétsoros parkoló 

teljes területének) a lakosság használatába való visszaadását; valamint a 

parkolóból való kihajtás olyan értelmű szabályozását, hogy csak a parkoló két 

végén lehessen a Bőröndös utca úttestére kihajtani, ellentétben a jelenlegi 

helyzettel, mely szerint a külső (úttesthez közelebbi) minden egyes parkolóból 

– balesetveszélyesen – ki lehet hajtani a parkolóhelyről, a be nem látható

úthajlat figyelmen kívül hagyásával! A református templom területének bővítése 

nem javasolt, az ottani lakosok tiltakozását váltaná ki! 

A Külső Szilágyi út mentén a parkoló rovására való intézményi épületek 

emelése csak abban az esetben javasolható, ha az ottani ügyfélforgalom 

kiszolgálását az épület alatti parkolóval oldanák meg, nem terhelve tovább a 

környék parkolási helyzetét! 
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37. oldal utolsó bekezdése:

Káposztásmegyeren, a Bőrfestő utcai Óvoda mellett egy jelentős nagyságú, 

de alacsony kihasználtságú közterületi funkciójú ingatlanrész helyezkedik el, 

amelyből telekalakítással a jelenleg hatályos szabályozási tervnek megfelelően 

is hrsz.-ú önkormányzati tulajdonból kialakuló 2491 nm alapterületű 76561/237 

hrsz.-ú ingatlan lenne. Evangélikus gyülekezeti központot terveztek ide 

építeni, de ez a lakosság nemtetszését, széleskörű tiltakozását váltotta ki. 

Többszáz lakossági észrevétel szerint jobb lenne a meglévő zöldterületet 

meghagyva cardió-park kialakítása.  

Szerencsésebb lenne az evangélikus gyülekezeti központ építési 

helyszínének megváltoztatása, a lakossági észrevételek figyelembe vételével! 

Csak egyet lehet érteni azzal a megállapítással, hogy közhasználatú 

zöldterület-ként való megtartása indokolt lenne, figyelembe véve a Külső-

Szilágyi út környezeti terhelését is ugyanúgy, mint a Bőrfestő utcai óvoda 

védelmét is a zaj és por ártalmaitól! 

44. oldal:

Intermodiális csomópont építése a lakossági jelzések alapján aggodalomra ad 

okot, mivel nem tudni, hogy mennyire fogja szolgálni az építés a  zöld-területek 

megtartását, illetve csökkenését Ha megépül, jó lenne az evangélikus 

gyülekezeti központot avval együtt, egymáshoz közel építeni, így távolabbra 

építeni, elkülöníteni a lakóépületektől! 

A kiépítendő kétsoros parkolók területe 512 épkocsira van tervezve, de ennek a 

helyszínrajz szerinti elhelyezése meggondolandó, a gépkocsik fordulósugarát is 

figyelembe véve!  

A XV. kerület területével való összeköttetés megoldása szintbeli eltéréssel jó 

ötletnek tűnik, de megépítése után megszüntetendő a Külső szilágyi út végén 

lévő, jelenleg váltakozó irányban, fényjelzéssel irányított forgalom, mely 

balesetveszélyes helyzeteket hoz létre és csúcsforgalmi időszakban még 

veszélyesebb! 

48.oldal: 

A zajvédelemmel kapcsolatban – főleg a Külső Szilágyi út 2-12 számú házak 

vonatkozásában a lakók egyetértenek a zajvédő fal létesítésével kapcsolatban, ha 

annak magassága a magasabban lévő lakások zajterhelését is csökkenteni fogja!  
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A Metróvonal meghosszabbításának megvalósulása esetén a metró vonalvezeté-

sének a vasútvonal mellé kellene kerülnie, egyrészt az egyenes vonalvezetés 

miatt, másrészt a zajterhelés csökkentése érdekében a lakótelepi épületek 

vonatkozásában! 

49.oldal 

Hulladékkezeléssel kapcsolatban addig nem fogunk jelentősebb eredményeket 

elérni, amíg veszélyes hulladék lerakására szolgáló telephelyet ismételten  

üzembe nem helyezünk, addig számítani lehet a háztartásokban, garázsokban 

(főleg lakásfelújítások idején) keletkező veszélyes hulladékok (festékanyagok, 

akkumulátorok) keletkezésével, közterületen történő „elhagyásával”! 

Budapest, 2018. augusztus 30. 

dr. Barrel Zoltán 

   önkormányzati képviselő 

2. választókerület



Budapest Főváros lV. kerület Újpest önkormányzata
Főépítész troda
L042 Budapest, lstván út 15.

Szesztai György Főépítész részére

Tisztelt Uram!

Alulírott Bakos !ózsef ' mint a Káposztásmegyeri Lakótetep Városszerkezeti egységt<Ész készítése során bejelenteta o;*n",. és ai érintett terüteten telek résztutajdonnalrendelkező magánszeméty az alábbiakban 
'.u'nu'oo' írásos véleményemet aMegyeri-út és Óceán-árok utca kereszteződésétől?szak-nyugatra 

fekvő építési telkekintézményi terü letfelhasználásba sorolt telekrészeii" *nrtLozólag.

telekrÉsz
FíIe: KAPI-AT.pdf
Dokumentum neve: ll. Kotet Alátámaszt javaslati munkarészVéleményezett oldatak: 28-29 oldal

Vélemény
A Megyeri- t és Óceán-árok utca keresztez dését l észak-nyugatra fekv territetfejlesztése kizárt' mert egyrészt a 150 méteres biztonsági civezet fennállása miatt az1" verzi ban szerepl intézményovezeti beépítés nem val síthat ffieg, másrészt aterÜleten a tobb mint 30 éve mrikcld szennivízátemel telep egy esetleges havariaesetén (tsd' Kolontár) a territet jelenlegi ian'.i,i, domborzati viszonyai miatt a

:TJ,:iJ;frx1Ji5tu;:JJJ:á;,#jx1 ;il;;il;l, harmaJ.e,.t 
-, 

B, pontban
Az el bbiek miatt az ]'-es verzi nak számít fejlesztésnek nincs létjogosultsága.

lÍ;:il::'':Jji'Jíl#5:*i:x.;11*a'*;;;ffi lk=a és célja az js,.e,oseget 
és a

vi-2 lv-g 16 terÍ,ilet
hián osFile: KÁPl_AT.pdf

Dokumentum neve: ll. Kotet Atátámaszt javaslati munkarészVéleményezett otdal: 36 oldal

Vélemény:
A Szilas-patak - Megyeri rit térségében, a Megyeri rjt észak-nyugati oldalán lévtertileten a munkaanyag által "'lir.tt "sv.!Í,.,, rendszer f gyŰjt -csatornaátemel jének véd távolsága rso miter. a rs ''Ji;;;, biztonsági ovezet el írásáb lszármaz korlátozás miatt áz intézményovezeti u.eoiai' nem val síthat meg.



Továbbiakban pedig a terÜlet jellemzéséből azalábbi tények fetsorolása kimaradt:L A terület földrajzi, domborzati viszonyai miatt (mélyfekvésű terület) jelentős
földfeltöltést kellene végezni, amely kb. 15o 000 m3 tesz ki.

2' E földfeltöltés költsége többszörösen meghaladja az említett közműkiváltások
költségét.

3. A terÜlet örökségvédelmi nyilvántartásban is szerepel, amely miatt
örökségvédelmi feltárási kötelezettség is kapcsolód lk hozzá, és ez szintén
jelentős költségtényező lehet.

Az fentiekben felsorolt egyedileg és összevontan is jelentős összeget kitevő költségek
és a tervező által megfogalmazott ,,o terület atapfokú intéziényi fethosznólisa,
szakmailag semmilyen indokkol nem volt alótámasztvo," miatt is a terÜlet
intézményövezeti besorolásának meghagyása a szakmaiság, ésszerűség,
gazdaságosság határain túlmutat. ísy . jelen dokumentum A, pontjában is már
megcáfolt ]--es verzió szerinti intézményövezetifejlesztésnek nincs 1étjogosultsága.
Sőt az önkormányzat áltat a partnerség keretében részemre megk,.iloott, rÉsl-szel
kapcsolatos dokumentumokat tartalmazó CD-n, a fej|esztéset alatámasztó írásos
anyag nem volt található. Az önkormányzat 2oI7. november 30-i előterjesztés
mellékletében 9. oldalon a 7.p. alatt megállapítja, hogy kerütetl kompetencián kívÜl
esik a hivatkozott terület rendezése: ,,Alapjában véve kerületen kívÜli kompetencia
(FcsM, Magyar Állam)."

Az előbbiekből adódóan a Káposztásmegyeri Lakótetep Városszerkezeti egység
rendelettervezetéhez tartozó KÉsz-3B|z rajzszámú meltékletén szereplá
helyszínrajzon a Megyeri-út és Óceán-árok utca kereszteződésétől észak_nyugatra
fekvő telkek intézményövezeti besorolással ,,jelentős mértékben átépítésre kerülő,,
területként való megjelölése alaptatan, mert azt nem támasztja aJá semmi sem,
éppúsy, ahogy az erre területre vonatkozó (07652612 hrsz., o76s26l3 hrsz.)
e!ővásárlási jog beiegyzését sem.

Melléklet:
].. 076526/2 hrsz. orokségvédelmi nyilvántartás
2. 076526/3 hrsz. orokségvédelmi nyilvántartás

Budapest , 20L8. augusztus 28.

KESZ

,i( t f ..1'

Baká'ioz.!eri$
partn r, telek résztulajdonos
LL94 Budapest, Ungvár u. 43.

Ka pjá k:

Winterma ntel Zsolt poIgá rmester,
Szesztai Gyorgy t építész,

I04L Budapest, István Ut L4.
L042 Budapest lstván Lit ].5.
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